
Zpráva o činnosti Školského výboru ZMČ Praha 5 

za období  

červenec 2021 – prosinec 2021 

předkládá  

RNDr. Radomír Palovský, CSc. 

předseda ŠV 

 

Školský výbor ZMČ Praha 5 zasedá zpravidla jedenkrát za měsíc, většinou v prostorách Úřadu 

MČ Praha 5. V období od července 2021 do prosince 2021 Školský výbor zasedal 4x.  

 

Členy Školského výboru jsou:  

Mgr. Jan Klusoň 

Bc. Martin Damašek, M.A. 

Ing. Jitka Sigmundová 

Michala Stupková 

Mgr. Zdeněk Doležal 

Ing. David Nechvátal 

Mgr. Vít Šolle 

Ing. Karel Filip, Ph.D 

 

18.  Zasedání ŠV dne 8. 9. 2021:  

- Výbor projednal a vzal na vědomí „Zprávu o činnosti Školského výboru za I. pololetí 

roku 2021“. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí studii a vizualizaci projektu – Tělocvična Beníškové 

a doporučil se dále zabývat variantou 1a – umístění tělocvičny nad technické objekty 

mezi školou a školkou. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí hrubopis objemové studie – ZŠ V Cibulkách/Na Výši. 

Také konstatoval, že studie byla zpracována velmi zdařile a prokazuje možnost 

vybudování plnohodnotného objektu pro 1. stupeň ZŠ s možností rozšíření o 2. stupeň 

ZŠ a také doporučuje v návaznosti na probíhající jednání MHMP a dle jejich výsledku 

následně řešit zadání projektové dokumentace. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí návrh rozpočtu na rok 2022 – podkapitola 0440 

školství a doporučil ZMČ Praha 5 předložený rozpočet schválit. Doporučil také ZMČ 

Praha 5 v dalším časovém horizontu nesnižovat rozpočet kapitoly 0440 školství 

z důvodu navyšování kapacit v základních a mateřských školách zřizovaných MČ Praha 

5. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí předložený rozpočet ZŠ a MŠ, příspěvkových 

organizací MČ Praha 5, na rok 2022 a Střednědobý výhled ZŠ a MŠ, příspěvkových 

organizací MČ Praha 5 na rok 2023 a 2024 a doporučil RMČ tyto rozpočty a 

střednědobé výhledy schválit. 

https://www.praha5.cz/zamestnanec/radomir-palovsky/
https://www.praha5.cz/zamestnanec/zdenek-dolezal/
https://www.praha5.cz/zamestnanec/vit-solle/


- Výbor projednal a vzal na vědomí materiál s názvem „Predikce kapacit základních škol 

do roku 2030“. Doporučil RMČ pracovat na zajištění dostatečných kapacit ZŠ a MŠ, 

především v lokalitě Hlubočepy – Barrandov. Také doporučuje OŠK připravit řešení 

navýšení kapacit MŠ ve stávajících objektech MČ Praha 5 na základě údajů z matriky 

a pracovat na přípravě vybudování 2 nových MŠ v lokalitě Barrandov, případně i 

vybudování nové ZŠ a žádá OŠK o přípravu řešení k navýšení kapacit ZŠ a o provedení 

případné úpravy spádových oblastí v návaznosti na novou výstavbu v lokalitě 

Barrandov. 

- Výbor projednal a odložil projednání Zprávy o provedení kontroly rozhodovacích 

procesů orgánů samosprávy.   

 

19. Zasedání ŠV dne 13. 10. 2021:  

- Výbor projednal a vzal na vědomí vyhlášení „Dotačního programu v oblasti školství na 

podporu volnočasových aktivit dětí a mládeže z MČ Praha 5 v roce 2022“. Vzal na 

vědomí elektronické podávání, přijímání a zpracování individuálních a programových 

dotací pomocí systému Grantys a doporučuje RMČ schválit vyhlášení dotačního 

programu a systémově sjednotit dotační žádosti na tábory, příměstské tábory a 

soustředění napříč dotačními programy ÚMČ Praha 5. 

 

20. Zasedání ŠV dne 10. 11. 2021:  

- Výbor projednal a vzal na vědomí materiály Přehledu naplněnosti kapacit ZŠ a MŠ pro 

školní rok 2021/2022. 

- Výbor projednal bod s názvem „Pověření předsedy Školského výboru ZMČ Praha 5 

k předložení variant dočasného řešení nedostatku míst na ZŠ v Košířích. Žádá OŠK o 

předložení souhrnného materiálu k řešení nedostatku míst na ZŠ v Košířích a pověřuje 

předsedu Školského výboru k souhrnnému předložení všech existujících informací 

k variantám dočasného řešení nedostatku míst na ZŠ v Košířích. 

  

21. Zasedání ŠV dne 15. 12. 2021:  

- Výbor projednal a vzal na vědomí materiál s názvem „Rozšíření kapacity základních 

škol v lokalitě Košíře – Analýza variant“ a žádá OPRI o doplnění aktuálních 

ekonomických kalkulací a o podání informace o podmínkách smlouvy k variantě č. 1 a 

předložit tuto skutečnost na únorovém zasedání Školského výboru. Dále žádá 

koordinátora řešení oblasti Košíř o vyhodnocení rizika, pokud bude nová škola 

postavena později než v roce 2026 a jak bude MČ Praha 5 tuto situaci řešit a také žádá 

o vyřazení bodu stavby nové školy v ulici Na Výši, protože ta se netýká přechodných 

řešení do její dostavby. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí informaci o zpracování podkladů za správní obvod 

Praha 5 pro Výroční zprávu o stavu a rozvoji vzdělávací soustavy hl. m. Prahy za školní 

rok 2020/2021. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí termíny zasedání Školského výboru na I. pololetí 

roku 2022. 

 

Přílohou č. 1 tohoto dokumentu je docházka členů Školského výboru za II. pololetí roku 2021.  


